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ZÁPIS 

Z 18. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 5. března 2018 od 17,00 hodin na Obecním úřadě Braškov 

 

 

 

Program:  

 

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 17. zasedání 

3) Účetní závěrka za rok 2017 s výsledkem hospodaření 

4) Změny č. 1 a č. 2 rozpočtu obce na rok 2018, odsouhlasené radou obce 

5) Program rozvoje obce – aktualizace 

6) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pro společnost CETIN 

7) Různé 

8) Diskuse 

9) Usnesení a závěr 

 

 

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 

 Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 11 členů zastupitelstva – omluveni: B. Bečka, ing. M. Doksanský, J. Peták a ing. M. 

Randáková. Listina s podpisy přítomných zastupitelů a 8 občanů je přílohou originálu tohoto 

zápisu. 

 Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou 

obce a zveřejněn na úřední desce i v Braškovských novinách. Další návrhy na doplnění programu 

nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k návrhu programu. 

 Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude řídit 

schváleným programem. 

 Všechny zastupitelům zaslané písemné podklady a smlouvy k dnešnímu zasedání  jsou 

přílohou originálu tohoto zápisu. 

 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: P. Horník a P. Stádník.  

Do návrhové komise byli zvoleni: předseda T. Votava, členové: ing. K. Dolejšová a Š. Pilátová.   

 

 

 

K bodu 2)  KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 17. ZASEDÁNÍ  

Zprávu o kontrole zastupitelé obdrželi a byla zveřejněna v B. novinách. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom zprávu o kontrole plnění usnesení 17. zasedání vzali na vědomí? 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 
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K bodu 3) ÚČETNÍ ZÁVĚRKA ZA ROK 2017 S VÝSLEDKEM HOSPODAŘENÍ 

Podklady k tomuto bodu programu – Účetní závěrku vč. výsledku hospodaření zastupitelé obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením účetní závěrky za rok 2017 a výsledkem hospodaření ve výši 

3.976.059, 33 Kč? 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 

 

 

 

K bodu 4) ZMĚNY č. 1 A č. 2 ROZPOČTU OBCE NA R. 2018, ODSOUHLASENÉ RADOU 

OBCE 

Podklady k tomuto bodu programu - změnu č. 1 a č. 2 zastupitelé obdrželi. 

 

Dotazy:  

Ing. M. Vostrá – je tam uvedeno 5.000,-- Kč na kostel ve Družci. To je obce ten kostel? 

 

Odpověď starosty: to nevím, ale starosta se na nás obrátil, jestli můžeme pomoci, prostě se na 

tom obec podílí. Neptal jsem se ho na to, ale veřejnou sbírku dělá po všech obcích. 

 

Další dotazy nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali na vědomí změny č. 1 a č. 2 rozpočtu obce na rok 2018, odsouhlasené 

radou obce?. 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 

 

 

 

K bodu 5) PROGRAMU ROZVOJE OBCE – AKTUALIZACEŠ ÚNOR 2018 

Starosta uvedl, že radou obce projednaný a aktualizovaný „Program rozvoje obce“ zastupitelé 

obdrželi a tabulka byla zveřejněna vč. komentáře v Braškovských novinách. Program je 

aktualizovaný a jako jediná nová akce je zde zařazena nádrž na vodu na hřišti. Dříve než stávající 

nádrž praskne se budeme snažit zakopat novou betonovou 100-kubíkovou nádrž, která by měla 

sloužit i hasičům. Nyní jsme ve stádiu soutěžení projektanta na toto vodohospodářské dílo. 

 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením aktualizovaného Programu rozvoje obce z února 2018? 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 
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K bodu 6) SMLOUVA O SMLOUVĚ BUDOUCÍ O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI PRO 

SPOLEČNOST CETIN 

Starosta uvedl, že návrh uvedené smlouvy zastupitelé obdrželi. Jedná se o napojení vysílače od 

hospody na Valdeku na Kejmarku na optickou síť CETINu. Hlavní profit pro obec je, že nám slíbili 

natáhnout i optovodič obce.  Oni to vykopou a dají nám tam průchodku, kam si my můžeme od 

hospody až do muzea sportu natáhnout optovodič.  Tím pádem se dostaneme do servru, který je v 

muzeu a můžeme mít kamery na návsi na Valdeku a pak nahrajeme toho, co tam krade kytky u 

čekárny. 

 

Dotazy: 

E. Střelečková – na konci smlouvy, kde jsou podpisy, tak je uvedena Obec Chrášťany. 

Odpověď: všechno změnili, ale tohle zapomněli, bude dodatečně opraveno. 

 

P. Horník – přípojky do rod. domů si musíme také dělat sami? 

Odpověď starosty: když budou lidi souhlasit, bude se to při stavbě táhnout trubkou  až na hranici 

jejich pozemku. Výhoda je, že je to téměř zadarmo. Takhle bych si to představoval, kdyby to šlo 

v celé obci, ale bohužel je to zatím jenom v ulici Sportovců.  

 

Další dotazy nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí a zřízením služebnosti pro společnost 

Česká telekomunikační infrastruktura a.s. (CETIN)? 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 

 

 

 

K bodu 7)  RŮZNÉ 

V bodě různé nebyly vzneseny žádné návrhy. 

 

K bodu 8) DISKUSE 

V diskusi se přihlásili o slovo: 

 

Ing. J. Horník – měl bych 2 věci. První, že v dubnu loňského roku rada obce ustavila komisi pro 

řešení dopravní situace v Dukelské ulici. Předsedou je pan ing. Chalupa a pan Špaček je se mnou 

jejím členem. Sešli jsme se hned po ustavení té komise a začali intenzivně pracovat. Měli jsme i 

plán práce, v červenci to mělo být dovršeno. Trochu se to zdrželo během prázdnin a během srpna a 

září jsme prakticky dokončili naši činnost tím, že se udělal návrh závěrečného dokumentu. Od září 

se ovšem nic nedělo, a já si myslím, že by stálo za to, aby rada třeba pozvala členy komise na 

zasedání rady obce a tam jsme jim sdělili, k čemu komise dospěla. 

 Navázal bych dalším příspěvkem a to, že za půl roku budeme oslavovat, doufám že i v obci, 

stoleté výročí ukončení 1. světové války a vznik Československé republiky. Nevím, zda už nějaká 

komise např. kulturní se tím zabývala, ale já se zajímám o historii obce a myslím si, že by bylo 

vhodné vzpomenout také legionářů. Bylo jich celkem 6, kteří se narodili v Braškově. Já osobně 

jsem o nich nenašel žádný záznam v materiálech, které byly obcí vydané nebo publikované knižně. 

Podle mých údajů sice žádný z těch legionářů během války nepadl, ale měli určitě velký význam 

v tom, že byl i díky jejich činnosti a vítěznými velmocemi podpořen vznik Československé 

samostatné republiky. Některé údaje jsem již shromáždil a dávám k dispozici obci údaje s tím, že 

bych i třeba vypracoval do jedné z vitrín, které jsou na OÚ, přehled o těch legionářích. Myslím si, 

že o nich není žádné povědomí v obci, nevím, jestli bylo něco v obecní kronice.  
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 Pak by asi stálo za úvahu zmínit se o těch padlých, kteří mají na návsi pomník, jaké byly 

jejich osudy za války, pokud se dají zjistit. Asi by se obec o to taky měla zajímat a publikovat 

v Braškovských novinách nebo jinou osvětovou formou. Pokud o těch legionářích v obecní kronice 

nic není, tak by bylo dobré u příležitosti stoletého výročí, nechat jim v kronice určité místo, protože 

ač nepadli, byli jistě oběti té války a zasloužili se o vznik samostatné Československé republiky. 

 

Odpověď kronikáře P. Stádníka: V těch obecních kronikách, které jsem podrobně několikrát přečetl, 

skutečně není ani zmínka, že by někdo z obce byl legionářem. Děkuji vám za to, potom se s vámi 

spojím. Uvažoval jsem o tom, že v rámci oslav něco podobného uděláme. V kronice je zmínka 

pouze o padlých, kteří jsou uvedeni na pomníku a je tam i dokonce uvedeno, kde přišli o život. 

Nezvěstní byli tuším jenom dva. Dali bychom to společně dohromady, protože tohle je skutečně 

fakt, že  to jsme historii dlužni. 

 

Ing. J. Horník: Jenom to doplním, že legionáři jsou vedeni v databázi Vojenského historického 

ústavu. Je zajímavé, že zřejmě i jejich potomci jsou dosud v Braškově. Třeba Karel Brůček byl 

legionář, Václav Hýský, Josef Karpíšek, Josef Kohout, Karel Pavlíček a František Šára. Možná i 

jejich potomci by mohli přispět s nějakými materiály, které by se do obecní kroniky daly dodatečně 

zapsat. 

 

Odpověď starosty: Chtěl bych se zeptat, jestli si někdo vzpomínáte na výročí, které bychom v obci 

neslavili? Tyhle oslavy jsou v kulturním plánu, v novinách to bude určitě, oslavy ty nám jdou….  

Co se týká informací o legionářích budeme vám vděčni, pokud můžete něco zjistit, pošlete to 

komisi nebo starostovi nebo na úřad. Budeme se snažit na to vyhradit prostor, pokud to bude 

zajímavé, tak to dáme kamkoliv - do novin, na vývěsky, všude.  

Druhá věc - určitě si pozveme do příští schůze rady předsedu komise, co řeší dopravu, rádi bychom 

věděli, jak to dopadlo. Hlavně budeme jako zastupitelé trvat na tom, že ta komunikace v 

intravilánu obce má jedno číslo 116. Je to silnice III. třídy a tak, jak je úzká tady u vás, já vím, že 

vás zajímá pouze problém u vašeho domu, nebo u restaurace, ale ono to tak není. Musíte se na 

problémy koukat globálněji a musíme vyřešit i problém na Valdeku ve Sportovců. Kdo jezdí autem, 

tak ví, že Sportovců je „jednosměrná“. Protože jsem starosta Braškova a tam patří i Valdek, tak já 

nemůžu řešit jenom věci před vaší ulicí, která je ve vašem vlastnictví. Chápu, že se vám tam špatně 

jezdí, ale já musím řešit tuto komunikaci v intravilánu obce v celé její délce a hrozně bych rád, aby 

nebyla jednosměrná. Došlo totiž k tomu, že už to zadání pro vaši komisi zřejmě nebylo správné 

nebo jste si z toho vybrali, co jste chtěli. Tento složitý problém, kdy došlo k tomu, že je silnice 

jednosměrná, budeme řešit. To je moje odpověď na 1. a 2. věc. Dnes to byly věcné dotazy, na které 

znám i odpovědi a jsem schopen se k tomu vyjádřit, jestli vám to takto stačí. 

 

Ing. V. Chalupa: jenom pro informaci zastupitelům a starostovi. Řeší se dál jako celek, ale pan 

inženýr se nechtěl na té valdecké části podílet, takže už ho v této chvíli dál ani neinformuji. Komise 

se dál zabývá komunikací jako celkem, s tím, že pan inženýr nám dal podklady k té první části 

braškovské. Nadále se řeší situace, která vede k Valdeku. Já mám stejný názor, že je to jedna 

komunikace, ale zdaleka to nepostupuje tak rychle, jak bych si přál, nicméně to není úplně ve 

spánku. 

 

Odpověď starosty:  budu reagovat na pana Chalupu, nedá se nic dělat, udělejte novou komisi z 

nových členů, které zajímá Braškov, Valdek, Toskánka a nejen, co je u mě před domem. 

 

Ing. J. Horník: rada pověřila komisi jen v Dukelské ulici, nemůžeme řešit i ulici Sportovců. Je 

potřeba udělat další komisi nejlépe z lidí, kteří tu bydlí. Podle mě řešení není složité, dá se vyřešit 

dvěma dopravními značkami. Je potřeba povolit stání na chodníku a zachovat 6 m na silnici. Stání 

na chodníku omezí obyvatele, kteří tam bydlí. Stačí jedna značka u stadionu, která povoluje stání na 

chodníku až po zúžení u p. Stádníka, kde se dá zákaz stání. 

Odpověď starosty: do další rady pozveme pana Chalupu a podíváme se na to globálně. 
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K bodu 20) USNESENÍ A ZÁVĚR 

 

Návrh usnesení přečetl předseda návrhové komis T. Votava. Připomínky ani návrhy na jeho 

doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 11 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Pilátová, Sochna, Stádník, 

Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17,30 hodin. 

 

 

 

 

Usnesení 18. zasedání Zastupitelstva obce Braškov,  

konaného dne 5. března 2018 na OÚ Braškov 
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

a) bere na vědomí 

1) Zprávu o kontrole plnění usnesení 17. zasedání zastupitelstva, konaného 6. prosince 

2017 

2) Změnu rozpočtu obce č. 1 a č. 2 na rok 2018,  schválené radou obce  

 

b) souhlasí 

s uzavřením smlouvy o smlouvě  budoucí o zřízení služebnosti pro společnost Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. (CETIN) 

 

c) schvaluje 

1) Účetní závěrku za rok 2017 s výsledkem hospodaření ve výši 3.976.059,33 Kč 

2) Aktualizaci Programu rozvoje obce z února 2018 

 

 

 

Ing. Vladimír D r á b 

 starosta 

 

 

 

Ověřovatelé 

 

Pavel   H o r n í k 

 

Pavel   S t á d n í k 

 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková  

 


